

## Приветствие участникам конференции



**Dear Esteemed Faculty, Administrators, Staff, and Attendees of the Pedagogical Conference hosted by Tobolsk Pedagogical Institute!**

On behalf of the Communication Association of Eurasian Researchers, we wish to join with Tobolsk Pedagogical Institute as they mark the auspicious occasion of their Centennial. We congratulate the Rector, Administrators, Faculty and Staff on this remarkable achievement. Everyone should be proud of their individual achievements that have collectively produced an excellent, internationally-recognized institution of higher education.

Globally, higher education continues to change. Together we face many challenges, including unsettled finances, changing demands on faculty, increased publication pressures, and continually evolving pedagogical methods. At the heart of these changes is one constant: the educator. We chose this profession as we love learning and desire to help others. It is our calling and it is a good one. During these challenging times we must remember our passions as well as our goals, despite the numerous problems around us, and do what we can as educators to help our students achieve their dreams. We must remember to reveal our love for our respective disciplines, approaches, and activities, and allow those inner ideals guide us through troubled waters. We are a strong and resilient group of special individuals, and we will continue to be the force that drives higher education at all institutions, regardless of our geographical locations.

We wish the organizers and participants at Tobolsk Pedagogical Institute a successful conference and an enjoyable spring season.

Sincerely,

*Maureen C. Minielli*

Maureen C. Minielli

President, Communication Association of Eurasian Researchers

Associate Professor of Communication, USA, City University of New York, New York City

## **Уважаемые руководители, преподаватели и гости педагогической конференции Тобольского педагогического института!**

От имени Коммуникативной Ассоциации Евразийских исследователей мы хотели бы присоединиться к такому замечательному событию, как столетие со дня основания Тобольского педагогического института. Мы поздравляем его директора, руководителей и преподавателей с этим замечательным событием. Вы все должны гордиться своим личным вкладом в развитие замечательного высшего учебного заведения, признанного на международном уровне.

Сейчас высшее образование во всём мире подвергается переменам. Мы все сталкиваемся со множеством проблем – недостаточное финансирование, меняющиеся требования к кафедрам, возрастание требований к публикациям и постоянно развивающиеся методы обучения. В центре всех этих изменений есть лишь одно постоянное звено – учитель. Мы выбрали эту профессию благодаря желанию узнавать новое и помогать другим. Это наше призвание – и это прекрасно. В эти трудные времена мы должны помнить как о наших интересах, так и о наших целях, несмотря на огромное количество проблем, и делать всё возможное, чтобы помочь нашим студентам осуществить свои мечты. Мы должны показывать, как сильно мы любим свои предметы, подходы и занятия, и позволять нашим внутренним идеалам направлять нас на трудном пути. Все мы являемся сильными и стойкими личностями, и мы продолжим улучшать высшее образование во всех учебных заведениях вне зависимости от того, где мы находимся.

Мы желаем организаторам и участникам успехов на конференции в Тобольском педагогическом институте и приятной весны.

Искренне ваша,

Морин Миниэлли,

Президент, Коммуникативная Ассоциация Евразийских исследователей  
Профессор коммуникации, университет, США, г. Нью-Йорк